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Vragen van de leden De Roon en
Fritsma (beiden PVV) aan de
minister van Justitie over het sluiten
van contracten met straatterroristen.
(Ingezonden 16 september 2008)

1
Kent u het bericht «Rotterdam wil
contracten met lastige groepen»?1

2
Deelt u de mening dat dit
overlastgevend tuig direct van de
(Rotterdamse) straten gehaald moet
worden en dat het een blamage is dat
de overheid «contracten» met
dergelijke groepen sluit? Zo neen,
waarom niet?

3
Waarom heeft de gemeente
Leeuwarden besloten om af te zien
van het sluiten van contracten met
straattuig?

1 http://www.nu.nl/news/1741309/12/
Rotterdam_wil_contracten_met_lastige_
groepen.html
http://www.elsevier.nl/web/10203078/
Nieuws/Nederland/Rotterdam-Overlast-
hangjeugd-terugdringen-met-contract.htm
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